
Beste heer / mevrouw,

Ik heb begrepen dat er op 31 augustus een  beeldvorming Raadsvergadering plaatsvind 
waar ik als bewoner op mag spreken over het onderwerp waar ik over wil spreken. 

Ik wil hierbij laten weten dat ik graag wil spreken over de volgende onderwerpen:
-veiligheid / leefbaarheid in de wijk Lindebaan (oa drugsoverlast Lindebaan / onveilig 
rijgedrag etc)
De veiligheid in de wijk holt achteruit in de afgelopen jaren. Gevaarlijk rijgedrag (hard rijden, 
tegen de richting in). Zorgt voor gevaarlijke situaties. Daarnaast zijn de drugsdealers ook 
vrijwel dagelijks in onze straat te vinden en zorgen ze voor nog meer ongewenste 
activiteiten. 

- (uitstel) renoveringsplannen straat lindebaan
In de berichtgeving is gedeeld dat de plannen voor de renovatie van de straat op losse 
schroeven staat en het niet duidelijk is wanneer dit gaat plaatsvinden. De straat heeft 
hoognodig onderhoud nodig. Verzakkingen en problemen met regen zijn al jaren aan de 
orde. Daarnaast is het gevaarlijke rijgedrag ook een belangrijk punt wat zsm vastgepakt 
moet worden. De renovatie brengt wel ook vraagtekens. Een hangplek dmv een bankje op 
de watertank van de garage gaat meer gespuis aantrekken. De overige plannen voor de 
renovatie gaan zeker wel helpend zijn aan de leefbaarheid van de straat en kunnen wat mij 
betreft niet snel genoeg gebeuren. Ik ontvang hier graag duidelijkheid over.
-onderzoek vocht en kou problemen publieke garage.
Al jaren zijn er problemen binnen de vve bij bewoners die boven de openbare garage 
wonen. Een rondje door de garage laat ook schrikbarende situaties zien die spelen in de 
(nog niet zo lang geleden) gerenoveerde parkeergarage rondom vocht / schimmel en wat 
lijkt op betonrot. Hoe kan het dat er een onderzoek is geweest, dit door de gemeente is 
ingezien en hier (vrijwel) geen serieuze acties op zijn geweest? Ik vind het bizar wat er uit dit 
onafhankelijke onderzoek is gekomen, maar bergen op zoom laat zijn bewoners letter in de 
kou staan (of eigenlijk zitten in eigen huiskamer in de winter). En dit onderzoek is 10 jaar 
oud. Hoeveel erger is het geworden en welke problemen zijn er daardoor bijgekomen? Ik 
zou graag zien dat er serieus gekeken gaat worden naar dit onderzoek en er met de vve 
gedeeld gaat worden hoe dit opgelost gaat worden.
-verpaupering centrum
Het centrum in zijn algemeen verpaupert. Straten zijn vuil en doen het straatbeeld niet ten 
goede. Doordat de gemeente geen geld stopt in dit soort zaken zien de straten er alles 
behalve aantrekkelijk uit. Vieze plekken in elke straat, waar al jaren geen reinigingsteam van 
de gemeente iets mee doet, terwijl we juist graag het centrum aantrekkelijk willen houden 
/maken. 

Ook wel gezegd, ik heb een hoop zorgen.
Ik verneem graag van u of ik aankomende donderdagavond mag spreken zodat ik het 
bovenstaande verder kan toelichten. 

Met vriendelijke groet


